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 2023באפריל  3 וםמיהרובע סיכום ישיבת ועד הנדון: 

 

 . החודשית ולישיבתועד הרובע  התכנס 2023 באפריל 3 שני ביום  . 1

עמירם שלמה פסי, אבנר הלחמי, יוסי חזאי, מאיר מוסאי,  ,קמי רובינזון–יו"ר  נוכחים:

 והח"מ. יעקב )ג'וקי( ניבבריט, 

 (.הודעה מוקדמת) מירב רביב, אפי מלר )ללא הודעה מוקדמת( לירז סופרין  נעדרו:

מנהל אגף חרום ובטחון שמוליק כהן, יו"ר ועדת ביקורת בני הרפז, : כמו כן השתתפו

  תושבים. 7חבר ועדת ביקורת רון אבל ו 

 והסיכומים לגביהם: להלן הנושאים שהועלו.   2

 טחון.יליו"ר ועדת הב יוסי חזאיומודיע על מינויו של  הקהלמברך את   – יו"רקמי רובינזון  

 על היותו יו"ר ועדת ביטחון בתקופה האחרונה. לעומרי תמיר מודה  

 טחון יב
טחוני ברח' לילך יאת המצב הב תוקרס –-וב לילך חר - בתיה חן נציגת תושבי לילך

ודובי קב"ט טחון ימנהל האגף הב שמוליק כהןעם  . היינו בקשר לאור ריבוי הפריצות

 בנושא, אנו מוכנים להתייעל בנושא ולעשות כל מה שניתן.הרובע 

אין ספק שקיימת בעיה ברחוב לילך ואנו עושים הכל ע"מ למגר את התופעה  –קמי יו"ר 

הקיימים והאמצעים האמצעים  עלטחוני עד כה, כמו כן מסביר ינותן סקירה על המצב הב

 .בהםשאנו נעזרים הנוספים 

אי אפשר להתעלם ממנה וכמובן , ההרגשה והתחושה שלכם היא לא נעימה – שמוליק כהן

 לא מקובלת עלינו. 

כמנהל אגף  צד שלימה . כמו שיש את רחוב לילך ישנם רחובות כאלה ברחבי העיר

 ן לעשות מספר דברים.תני טחון יהב

דיברתי עם מג"ד ו נכנסים בכוחות מוגברים בתקופה הקרובה בחג באזור מגורכם. נחנא

הצבא ועם מפקדת תחנת המשטרה וביקשנו לעבות את הגדר ואת הסיורים באזור המיועד. 

 כמו כן , פרסנו מצלמות גם באזור שלכם כדי לזהות ולהקפיץ כוחות.

היום הותקנו בכניסה לרעות מצלמות ואין ספק שזוהי התראה נוספת ויסיעו לנו למנוע 

גם ברח' לילך. הכוונה לחבר המצלמות גם למשטרה  רצים בכלל ברובע וכמובןוהגעת פ

נתן התראה בזמן. הדגש יהיה גם ברח' מנחם בגין דרומית לרח' לילך בכדי יכדי שגם להן ת

 לתת מענה בערב החג ובסופי שבוע כולל הפעלת רחפן שיעשה לא מעט מהעבודה.  

מכויות הצד שלכם בסוף מי שאחראי על התחום זו משטרת ישראל שיש לה את הסמ

עליכם לגלות אחריות אישית כדי שנוכל לעזור והמתאימות הם אמנם קצרים בכוח אדם 

 סות זו צו השעה.ילכם . ההתגי

תושבים יסיירו בימי שישי ברחוב. הסיורים יהיו גם על הציר  4-6ההמלצה שלי היא 

 הראשי וגם בשביל.

כי נשארים ומצאתי יור . ערכתי סלתושבים יפריעוצ'קלקה עם ברכב סיורים  –קמי יו"ר 

בצו רק ובבתים. תושבי רחוב לילך חייבים להתנדב למשמר הרובע ויש חלונות פתוחים

 .בסיורים באזור זה



ים( הסיורים חייבים אני מוכן לספק ציוד כמו נצנצים ואבזור )צ'קלקות, אפוד –שמוליק 

והפעלת גלאי בגינה כן התקנת . מי שיש לו אזעקות חייבים להפעיל אותם ולהיות רגליים

 יש לדווח על מקרים חריגים ומיד לדווח .ותאורה שנדלקת ע"י חיישן 

 עלי לציין שהשיח המתפתח בקבוצה גורם לחרדות בינכם וזה עושה לא טוב.

רבים מאתנו עמדנו בעבר במצבים שהיה נדרש רובד שהמעטפת העירונית  –שלמה  פסי

. לכן הביטחון  שהתושבים מבקשים ובצדק עם המשטרה אינם יכולים לספק את רמת

ת להתגייס לתורנות סיורים ובנוסף ממליץ  על התנדבות של תושבים מהסביבה המדובר

נוכחות והרתעה. זאת צריך שיתבצע בארגון  ל, סיורים שמטרתם אך ורק גילוי שבלילות

 .  פרטשמוליק העירוני  שהקב"טובאמצעים  קב"ט הרובעשל 

ממליץ שיוקם צוות ב.  .מעלה סוגיה במיקום החשוך במכביםא.  )מכבים(  –דני לויט 

 תגובה

 יש להעלות הסוגיה לוועדת ביטחון. – יו"ר קמי

לארגון  הקב"ט הרובעטחון ברובע לפעול בהובלת יממליץ למחזיק תיק הב – פסי שלמה

 תורנות מתנדבים מתושבי האזור לסיורי לילה .

 וועדת תוכנית רב שנתית ותקציביםיו"ר ועדת ביטחון  –יוסי חזאי  .3

 תערך ישיבה בנפרד בנושא. .א

 אנו נבדוק פערים בין תקציב לנצול ומעבר לכך הנושא בשקיפות הענין. –טחון יתקציב הב .ב

גיש נושא מורדות הקשת שבוצע דותקצוב . מ לו"זמוגדרת  חייבת להיות תוכנית –תאורה  .ג

 הפרוייקט.בחלקו ומבקש לטפל בהשלמת 

 (1.6יש לטובת התאורה תקציב )חצי מיליון( ולו"ז ) -  יו"ר קמי

 יו"ר ועדת תיקשורת –אבנר הלחמי  .4

 נתבקשתי ע"י קמי לטפל בתוכנית. –תרבות 

מפרט( וישנם . למעשה כמעט כל בקשתנו נענו )גישות בנושא מול מנהל אגף התרבותנעשו מס' פ

ה" ולאחריו מופעים ד"סינגול –במאי  11מופע ראשון ייערך ב תאריכים מיועדים לכל אירוע.

 ואירועים נוספים.

 .עילויות מתואמות עם מרכז לב רעותכמו כן עליי לציין כי כל הפ

כרון של מכבי צעיר, מבקש להשתמש ימעלה סוגיה של טקס יום הז – (ישראל יעקבי )מכבים

 יבדוק את הסוגיה. . אבנרכרוןיבכיסאות ובציוד של העירייה ערב קודם של יום הז

 

 יו"ר ועדת תשתיות ואיכות הסביבה. –עמירם בריט  .5

 . 1.6העבודות יחלו ב(  ₪ M 0.5יש תוכנית ,לו"ז ותקצוב ) –תאורה  א.

  150Kיש תקציב של  1.5תחילת עבודה ב  – ריבודב. 

 עמודי תאורה נרקבו עם הזמן ויש תוכנית להחלפתם. – יו"ר קמי

 יו"ר ועדת שפ"ע –ניב יעקב )ג'וקי( . 6

 סיימו הצללה – גן נורית .א

 מבוצעת החלפה עונתית. – שתילה עונתית .ב

נערך סיור גדול , נוספת תאורה חיצונית לפנימית . נותן הסבר על עבודות  -קו מקורות .ג

 שנעשו ועבודות שנותרו.

 לה טענות )מפרט( כלפי מנהל אגף התרבות מע - תרבות  .ד

  התוכנית בהתאם לרצוננו. אלון שמידטמנהל אגף תרבות סוכם עם  –קמי יו"ר  

 וצרכנותנכסים  יו"ר ועדת כספים –מאיר מוסאי . 7

 הנדסה 



לגבי הגשת התנגדויות בנושא בניה  סמכויות ועד הרובע –לקבל עדכון בנושא הנדסה  מבקש

 אפי מלר. –עדרותו של יו"ר ועדת הנדסה יברובע וזאת בשל ה

 ,שלמה פסי מעדכן שנערכה ישיבה בנושא במשרדינו בראשות סגן ומ"מ ראש העיר  יו"ר הועד

הושגה הסכמה לשביעות  מחלקת הנדסה , יועץ משפטי, יו"ר ועד הרובע ויו"ר ועדת הנדסה.

 .שגים החשובים של הועד ירצוננו ויש לציין שזה אחד הה

האחרונה במסגרתם וועד מסר עדכון מפורט על המהלכים שהתקיימו בתקופה  –שלמה פסי 

איחוד  תהרובע בפעם הראשונה הוכר את מה שהתבקש מזה שנים ובהתאם להסכמים שבמסגר

,שהוא בעל זכות לגיטימית לייצג את האינטרס הכולל של תושבי הרובע בפני 2003 -הרשויות  מ

 וועדת המשנה לתכנון ולבניה , בנושאים שיש להם השלכות על כלל התושבים ברובע לרבות

עמידה להגשת התנגדויות בנושאים שיש להם אינטרס ציבורי רחב . מסמך הסכום יועבר לחברי 

 .)מצ"ב(.הוועד

 

 –מיקי הלר )מכבים( 

 סמוך למגוריה. – מעלה עניין בתחום התאורה .א

 בעיות קנסות –חניות לאורחים  .ב

 בטיחות –צמחיה גבוהה ביציאה ממכבים  .ג

 בעיה רצינית ביותר –דואר  .ד

 התראה קצרה. – איסוף גזם .ה

יבדוק  קמיכבר תוקצב , בעבר  –הפעלת מגרשי הספורט  תמעלה סוגיי – דני לויט )מכבים(

 גיא עידו.הסוגיה מול המשנה למנכ"ל 

 ג את החלק הפנימיושדרבעבודות העיריה מתחילה  – מרכז רננים – יו"ר קמי

 

 הרמת כוסית

 חג שמח לכולם

 

.  לעיונכם. 8  

 

במשרדי הוועד. 20:00 עהבש 23.522.  בתאריך שניישיבה הבאה תתקיים ביום . ה9  

 

 מנהל הרובע-שלמה-עודד בן

 הפרוטוקולרושם 

 

 

 העתקים:

 סגן ראש העיר ומ"מ ומחזיק תיק מכבים רעות – שלמה פסי

 מנכ"ל העירייה – יורם כרמון

 יו"ר וחברי מועצת רובע עירוני מכבים רעות

 רובע עירוניחברי ועדת ביקורת 

 ראש מטה ראש העיר – ריבי כהן גבע


